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Interpellation ställd till regionala utvecklingsnämndens ordförande Elise Ryder Wiken 

Framtiden för länstrafiken 

En utredning är sällan förutsättningslös men frågan är om inte regionens utredning om 
huvudmannaskapet för länstrafiken slår rekord. De blågröna inte bara tillsätter en utredning 
utan skriver att målet för utredningen redan är klart - länstrafiken ska in i regionens 
förvaltn ing. 

Svaret från fullmäktige var: 
Regionala utvecklingsnämnden får i uppdrag att utreda framtida organisation, finansiering 
och utveckling av kollektivtrafiken i länet, med utgångpunkt i att verksamheten på sikt flyttas 
in i förvaltn ingen. 

Under tiden som utredningen pågår och fördröjning sker skapas en oro bland personalen 
över när förändringen kommer och hur den framtida organisationen ska se ut. Det gör att 
man börjar se sig om efter nya jobb. Framförallt nu när bolagets VD som ska hålla modet, 
framtidstron och arbetsmoralen uppe inför den kommande nedläggningen, lämnar för andra 
uppgifter. 

1. Vi lka är de blågrönas visioner eller mål vad gäller länets kollektivtrafik? 
2. När beräknas utredningen vara klar? 
3. Kommer utredningen att visa när och hur länstrafiken flyttas över till regionens 

förvaltning? 
4. Har rekryteringsarbetet påbörjats för att kunna anställa en ny VD? 
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